

9D7N 畅享史尚北京 / 天津 / 古北水镇 / 承德

BEIJING / TIANJING/ GUBEI WATER TOWN / CHENGDE

Singapore 7 Tianjing

Tour Code: JCTC







Temple of Heaven 天坛



故空博物院



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. Forbidden City





精简行程

新加坡 🛪 天津

天津 オ 北京

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 雍和宫
- ☑ 孔庙和国子监
- ☑ 前门大街
- ☑ 北京坊
- ☑ 鲜鱼口美食街
- ☑ Page One 图书馆

北京 第三天

(早/午/-)

- ☑ 天安门广场
- ☑ 故宮 (含摆渡车)
- ☑ 王府井大街
- ☑ 和平果局

北京 第四天

(早/午/晚)

- ☑ 颐和园
- ☑ 圆明园
- ☑ 鸟巢 (外观)
- ☑ 水立方 (外观)

第五天 北京

(早/午/晚)

- ☑ 恭王府
- ☑ 什刹海三轮车游胡同
- ☑ 银锭桥
- ☑ 烟袋斜街
- ☑ 天坛

第六天 北京 🖨 (140km) 古北水镇

(早/午/-

- ☑ 古北水镇
 - *司马小烧酒坊 *永顺染坊
 - *八旗会馆 *镇远镖局 *山顶教堂
 - *古北水镇夜景
- ☑ 司马台长城 (含往返缆车)
- ☑ 长城水舞灯光秀表演 (视天气而定)

古北水镇 🖨 (92km) 承德

- ☑ 避暑山庄
- ☑ 小布达拉宫
- ☑ 康熙大街夜市

承德 🖨 (211km) 天津

(早/午/晚)

(早/午/-

- ☑ 瓷房子
- ☑ 古文化街
- ☑ 漫游五大道
- ☑ 天津之眼 (外观)
- ☑ 车游海河
- ☑ 意大利风景区

第九天 天津 衤 新加坡

(早餐盒/机上用餐)

观光景点:

- **頤和园** 颐和园 原名清漪园,始建于公元1750年;1860年的第二次鸦 片战争中,清漪园被英法联军烧毁;1886年,清政府挪用海军,军费等款 顶重修,并于两年后改名颐和园,作为慈禧太后晚年的颐养之地。
- 什剃海 什刹海包括前海、后海和西海(又称积水潭)三个水域及临近地区, 与"前三海"相呼应,俗称"后三海"。什刹海也写作"十刹海",四周原有十 座佛寺,故有此称。清代起就成为游乐消夏之所,为燕京胜景之-
- 天安门广场 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。
- 故宫 又名紫禁城, 是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心, 面积达 72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。
- 司马台长城 中国唯一一处保留明代原貌的长城。城墙依险峻山势而筑,以奇、 特、险著称于世。保存有完整的20座敌楼,尤其望京楼筑于海拔千米的陡峭 峰顶,可遥望到北京城,景观绝佳。被联合国教科文组织确定为"原始长城"、 英国的泰晤士报曾评之为 "全球不容错过的25处风景之首"。
- 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙, 主要包 括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。

承德

避暑山庄 - 清康熙四十二年(1703年)开始大规模修建, 是中国清朝皇帝为 了实现安抚、团结中国边疆少数民族,巩固国家统一的政治目的而修建的一座 夏宫。避暑山庄不仅是清朝皇帝避暑的地方,历史上记录了皇帝每年在此处理 大量重要的政治、军事及外交事务。它的建筑风格融合了南北方园林的特色, 巧妙地利用自然地形,形成了独特而美丽的景观。

5割77代館

古北水镇 - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇,背靠中国最美、最险的司马 台长城,坐拥鸳鸯湖水库,是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。 景区开放 有民国街区,老营区,水街风情区,日月岛民俗文化区,汤河古寨区,民宿餐 饮区等,是典型的北方旅游度假小镇。



✓ 6早餐/7午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 杭州菜肴
- ★ 炸酱面风味
- ★ 饺子风味

- ★ 京味菜肴 ★ 承德炖菜
- ★ 粤菜风味 ★ 北京烤鸭
- ★ 农家风味

* * * * *

酒店住宿(7晚)

- ✓ 京上国际酒店或同级
- x4晚
- ✓ 古北特色客栈或同级
- x1晚 x 1晚
- ✓ 承德岚海大酒店或同级
- x 1 映
- ✓ 天津空港东区智选假日酒店或同级

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

SINGAPORE **TIANJING**

TIANJING 🛪 BEIJING (MOB/L/D)

- ☑ Yonghe Palace
- The Imperial College Museum
- ☑ Qianmen Street
- ☑ Beijing Fang
 ☑ Xianyukou Food Street
- ☑ Page One The Designer's Book Shop

BEIJING (B/L/-)

- ☑ Tiananmen Square
- ${f ar ar bidden \ City}$ (Include Shuttle Bus)
- ☑ Wangfujing Street
- ☑ Heping Guoju

BEIJING (B/L/D)

- ☑ Summer Palace
- ☑ Yuanmingyuan Park
- ☑ Bird Nest (Exterior View)
- ☑ Water Cube (Exterior View)

BEIJING (B/L/D)

- ✓ Prince Gong's Mansion✓ Shichahai With Tricycle Tour
- ☑ Yinding Bridge
- ☑ Yandaixie Street

BEIJING 🛱 (140km) **GUBEI WATER TOWN** (B/L/-)

- **Gubei Water Town**
 - *Sima Xiaoshaojiu House *Yongshun Dye House *Zhenyun Escort Agency *Hilltop Church
- *Night view of Gubei Watertown
- ☑ Simatai Great Wall (Include 2 Ways Cable Car)
- ☑ The Great Wall Water Dance Light Show (Subject on the Weather)

GUBEI WATER TOWN (92km) CHENGDE

- Chengde Imperial Summer Mountain Resort
- Putuo Zongcheng Temple in Chengde
- ☑ Kangxi Street Night Market

CHENGDE (211km) TIANJING (B/L/D) D8

- ☑ Ancient Culture Street
- ☑ Tianjin Five Avenues
- ☑ Eye of Tianjin (Exterior View)
- ☑ Car Sightseeing of Hai River☑ Tianjin Italian Scenic Zone

TIANJING **TIANJING**

(Breakfast Box /MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BEIJING

- **Summer Palace -** Originally named Qingyi Garden, it was built in 1750. During the Second Opium War in 1860, Qingyi Garden was burned down by the Anglo-French Allied Forces. In 1886, the Qing government diverted naval and military funds to rebuild it, and two years later, it was renamed the Summer Palace, serving as a place for Empress Dowager Cixi to spend her later years.
- Shichahai Shichahai includes three water areas: Qianhai, Houhai, and Xihai (also known as Jishuitan), as well as the surrounding areas. It corresponds to the "Three Front Seas" and is commonly known as the "Three Back Seas." Since the Qing Dynasty, it has become a place for leisure and summer recreation, considered as one of the scenic spots of Yanjing.
- Tiananmen Square Tiananmen Square is the largest square in the world and can hold about one million people in the same time. It is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.
- The Forbidden City Also known as the Forbidden City, it was the imperial palace for the emperors of the Ming and Qing dynasties. It located in the center of Beijing, covers an area of 720,000 square meters, making it the largest palace complex in the world.
- Simatai Great Wall The only Great Wall in China that retains the original appearance of the Ming Dynasty. It has been identified as the "Original Great Wall" by UNESCO and has been rated as "the top 25 scenic spots in the world that cannot be missed" by the Times of the United Kingdom.
- Temple of Heaven Is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.

CHENGDE

Imperial Summer Mountain Resort - The Summer Resort was built by the emperors of the Qing Dynasty to achieve the political goal of appeasing and uniting the ethnic minorities in China's border areas and consolidating national unity. The Summer Resort was not only a place for the Qing emperors to escape the summer heat but also a location where they spent a significant amount of time each year handling important political, military, and diplomatic affairs. Its architectural style combines the characteristics of northern and southern gardens, skilfully utilizing the natural terrain to create a unique and beautiful landscape.

GUBEI

Gubei Water Town - Located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. It is backed by the Simatai Great Wall, and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village in the suburbs of Beijing that combines mountains, rivers and cities. The scenic spots open include the Republic of China Street District, the Old Camp District, the Water Street Style District, the Riyue Island Folk Culture District, the Tanghe Ancient Village District, the B&B Restaurant District, etc. It is a typical northern tourist resort town.



√ 6 Breakfasts / 7 Lunches / 4 Dinners Special Cuisine:

- ★ Hangzhou Cuisine
- ★ Peking Duck
- ★ Peking Duck
- ★ Zhajiangmian Cuisine
- ★ Cantonese Cuisine ★ Chengde Stew Cuisine
- ★ Dumpling Cuisine
- ★ Farm Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- √ Jingshang International Hotel or Similar Class
- ✓ Gubei Homestay or Similar Class
- Chengde Lan Horizon Hotel or Similar Class
- √ Tianjin Airport East Holiday Inn Express Hotel or Similar Class
- x4 Nights x1 Night
- x1 Night
- x1 Night

No Optional Tour

General Information

· 北京 BEIJING ·

货币 Currency	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *以当天汇率为准* *Subject to currency of the day*	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage	电压 - 220 伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字 扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	□ 春季 Spring □ 夏季 Sum 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Au 25℃ ~ 10℃ 30℃ ~ 24	9) g Se	検季 Autumn 月 − 11月 ロ
飞机型号 Aircraft Type	B787		
Departure Da 出发日期: Tour Fare:	ite:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue	d Sumhame
团费:		机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		



GD Partner: